Title (en)
Device for the installation of a nuclear-reactor block in a vessel.

Title (de)
Vorrichtung zum Einbau eines Kernreaktorblocks in ein Schiff.

Title (fr)
Dispositif pour l'installation d'un bloc formant réacteur nucléaire dans un navire.

Publication
EP 0014661 A1 19800820 (FR)

Application
EP 80400188 A 19800206

Priority
FR 7903088 A 19790207

Abstract (en)
[origin: WO8001662A1] Process and device for fitting out a nuclear propulsion ship. A ship is made in two prefabricated parts (2, 3) and a housing
(5) is provided in the part (2) wherein, before assembling parts 2 and 3, a block (6) forming nuclear reactor is inserted by horizontal translation. The
invention applies to the construction of different nuclear propulsion ships, such as for example ice breakers.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé et un dispositif d'aménagement d'un navire propulsion nucléaire. Selon l'invention, on réalise un navire en deux
parties préfabriquées 2, 3 et on prévoit dans la partie 2 un logement 5, dans lequel, avant assemblage des parties 2 et 3, on introduit par translation
horizontale un bloc 6 formant réacteur nucléaire. L'invention s'applique a la construction de navires a propulsion nucléaire divers, tels que par
exemple les brise-glace.
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